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Protokół nr 46/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 31 stycznia 2012r. 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Na wniosek Przewodniczącej Zarząd jednogłośnie rozszerzył porządek posiedzenia. Porządek posiedzenia 
wraz z rozszerzeniem stanowią załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uregulowania 
należności przez Warmińsko-Mazurską Bibliotekę Pedagogiczną, filia w Nowym Mieście Lubawskim 
za bezumowne korzystanie z pomieszczenia piwnicznego.  
/Na posiedzenie weszła Pani Jolanta Haska- pracownik wydziału Geodezji i Nieruchomości, pełnomocnik do 
spraw organizacji pozarządowych/  
 

Pani J. Haska poinformowała, że pomieszczenie piwniczne ukaże się w najbliższym wykazie, więc w chwili 
obecnej korzystanie z niego przez Warmińsko-Mazurską Bibliotekę Pedagogiczną, filia w Nowym Mieście 
Lubawskim należy traktować jako bezumowne. 
Starosta zapytała, czy Warmińsko-Mazurska Biblioteka Pedagogiczna, filia w Nowym Mieście Lubawskim 
będzie musiała zapłacić za korzystanie z pomieszczenia jeżeli jest ono bezumowne? 
Pani J. Haska wyjaśniła, iż musi zapłacić. 
Wicestarosta stwierdził, że jeżeli nie jest możliwe wyrobienie się z procedurami dotyczącymi wykazu do 
końca stycznia, to w lutym będzie trwało nadal bezumowne korzystanie z pomieszczenia piwnicznego.  
W projekcie uchwały jest zapis zobowiązujący Warmińsko-Mazurską Bibliotekę Pedagogiczną, filia  
w Nowym Mieście Lubawskim do uregulowania należności za okres od 1.01.2012 roku do 31.01.2012 roku.  
 

Zarząd zadecydował, aby zmienić zapis w uchwale „§ 1. Zobowiązuje się (…) w okresie od dnia 1.01.2012r. 
do dnia 31.01.2012r.” na „§ 1. Zobowiązuje się (…) w okresie od dnia 1.01.2012r. do dnia zawarcia umowy” 
oraz jednogłośnie podjął uchwałę ze zmianą. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Drugim punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uregulowania 
należności przez Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Nowym Mieście Lubawskim za 
bezumowne korzystanie z lokali użytkowych oraz garażu. 
 

Pani J. Haska wyjaśniła, iż Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Nowym Mieście Lubawskim 
opuścił w dniu 31 stycznia 2012 roku zajmowane pomieszczenie.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
 

Trzecim punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, 
któremu zostanie zlecona realizacja zadania z zakresu pomocy społecznej związanego z prowadzeniem 
świetlicy dla dzieci w trudnej sytuacji materialnej. 
 

Pani J. Haska zawnioskowała, aby anulować w/w projekt uchwały, ponieważ nie wpłynęła żadna oferta 
związana z wyborem podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania z zakresu pomocy społecznej 
związanego z prowadzeniem świetlicy dla dzieci w trudnej sytuacji materialnej. 
Wicestarosta dodał, iż osobiście poinformował Księdza, który zajmuje się prowadzeniem Świetlicy dla 
Dzieci im. Błogosławionego Księdza Stefana Wincentego Frelichowskiego „Nazaret” o ogłoszeniu konkursu 
oraz zasugerował, aby kolejny raz nie ogłaszać konkursu dotyczącego tej samej kwestii. 
Pani J. Haska dodała, że w gazecie nowomiejskiej ukazał się artykuł o Świetlicy dla Dzieci im. 
Błogosławionego Księdza Stefana Wincentego Frelichowskiego „Nazaret”, w którym nie było żadnej 
adnotacji o współfinansowaniu Świetlicy przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 
Sekretarz poinformowała o obowiązku umieszczenia informacji w prasie dotyczącej współfinansowania 
Świetlicy przez Zarząd Powiatu wynikającym z umowy. 
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Zarząd zaakceptował wniosek pani J. Haski dotyczący nie podjęcia uchwały w sprawie wyboru podmiotu, 
któremu zostanie zlecona realizacja zadania z zakresu pomocy społecznej związanego z prowadzeniem 
świetlicy dla dzieci w trudnej sytuacji materialnej. 
 

Czwartym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, 
któremu zostanie zlecona realizacja zadania z zakresu pomocy społecznej związanego z prowadzeniem 
konsultacji i terapii dzieci specjalnej troski oraz ich rodzin w zakresie działań wychowawczo-
opiekuńczych. 
 

Pani J. Haska poinformowała o wpłynięciu jednej oferty, którą złożyło Stowarzyszenie Pomocy Dzieciom 
Specjalnej Troski. Wnioskowano oraz przyznano kwotę w wysokości 7 tys. zł. Poinformowała, iż punkt 
będzie czynny dwa razy w miesiącu (w soboty), gdzie będą pełnione dyżury psychologa oraz pedagoga. 
Oprócz tego będą odbywały się zajęcia dla dzieci i ich opiekunów. W ramach oferty planowany jest także 
wyjazd na basen.  
Pani J. Haska dodała, iż Stowarzyszenie Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski musi uzupełnić ofertę, 
ponieważ znajdowała się w niej za mała ilość celów oraz rezultatów.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
  
Piątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, 
któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego pn. Promowanie tradycji kulturowych  
w powiecie nowomiejskim. 
 

Pani J. Haska uzupełniła, że podczas konkursu dotyczącego organizacji pozarządowych w komisji zasiadali: 
Wicestarosta- pan M. Buliński, Przewodniczący Rady Organizacji Pozarządowych- pan J. Ostrowski oraz 
pani U. Łydzińska i pani J. Haska „z głosem doradczym” (bez możliwości przyznawania punktów). Zabrakło 
pani D. Mazurkiewicz. Dodała, że podczas rozstrzygnięcia ofert nie pojawiły się organizacje, ponieważ 
zaczęto odwoływać konkurs z powodu nieobecności członków komisji, którzy ostatecznie się zgromadzili.    
 

Pani J. Haska poinformowała o wpłynięciu 4 ofert. Pierwsza oferta została złożona przez organizację pn. 
Chorągiew Kujawsko-Pomorska ZHP Hufiec, która wnioskowała na kwotę 1.800 zł. Przyznano 1.500 zł. 
Środki pieniężne przeznaczone będą na festiwal piosenki harcerskiej, który odbywa się corocznie  
w kwietniu.  
Poinformowała również, że za porozumieniem z Wicestarostą wykonała telefon do wszystkich oferentów,  
w celu uzyskania informacji, czy pomimo przyznania mniejszych kwot organizacje będą w dalszym ciągu 
realizowały zadania. Każda z organizacji zgodziła się na mniejsze dofinansowanie.  
Wicestarosta poinformował, iż organizacje z Gminy Nowe Miasto Lubawskie przychodzą do Centrum 
Organizacji Pozarządowych. Gminy nie chcą partycypować w kosztach utrzymania COP-u. Zapytał, czy 
można określić jakie organizacje z Gminy Nowe Miasto Lubawskie korzystały z dofinansowania z Centrum 
Organizacji Pozarządowych.  
Pani J. Haska wyjaśniła, iż jest to możliwe.  
Starosta zleciła, aby zostały przygotowane pisma do Gmin z informacją o istnieniu Centrum Organizacji 
Pozarządowych, które cieszy się bardzo dużym zainteresowaniem. Zaproponowała, aby wymieniono 
organizacje pozarządowe z terenu danej Gminy, które korzystały z pomocy oraz by dopisano, że Powiat 
zwraca się z prośbą o ponowne rozpatrzenie wniosków organizacji.  
Wicestarosta dodał, by w piśmie uwzględniono także, że gminy które partycypują w kosztach będą miały 
pierwszeństwo m.in. w szkoleniach. Pani K. Trzaskalska dodała, iż partycypacja spowoduje to że więcej 
organizacji będzie mogło korzystać pomocy Centrum. 
Pani J. Haska dodała również, że Centrum Organizacji Pozarządowych powinno istnieć, ponieważ 
organizacje z gminy Biskupiec często trafiają do Iławy.   
Pani J. Haska przedstawiła kolejną ofertę Polskiego Związku Niewidomych. Szczegółowo omówiła ofertę 
danej organizacji, która wnioskowała na kwotę w wysokości 1.800 zł, otrzymali 1.000 zł. 
Wicestarosta dodał, iż organizacje nie wprowadzają nowych pomysłów, rokrocznie są takie same oferty. 
Pani J. Haska omówiła trzecią ofertę, którą złożyło Stowarzyszenie Moja wieś Wawrowice. Stowarzyszenie 
wnioskowało, by otrzymać dofinansowanie w wysokości 1.600, otrzyma 1.250 zł. Pieniądze będą 
przeznaczone na zorganizowanie festynu w miejscowości Skarlin.  
Czwartą ofertę złożyło Stowarzyszenie Klubu Seniorów, któremu przyznano kwotę dofinansowania  
w wysokości 1.250 zł.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 

Szóstym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, 
któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego pn. Promowanie zdrowego stylu życia. 
 

Pani J. Haska wyjaśniła, że złożono siedem ofert, wybrano pięć:  
1. Polski Czerwony Krzyż, który złożył trzy oferty. Przyznano łącznie na dwie oferty 2.100 zł. 

„AIDS”- 1.000 zł oraz „Pobór krwi”- 1.100 zł. 
2. Stowarzyszenie „Przyjaciel Szkoły”. W stowarzyszeniu bierze udział szkoła w Nowym Mieście 

Lubawskim znajdująca się przy ul. Jagiellońskiej oraz szkoła z Jamielnika. Wnioskowano, by 
otrzymać kwotę 1.290 zł, przyznano 900 zł. 

3. Nowomiejskiemu Stowarzyszeniu  „Salveo”. Pieniądze przeznaczone na konferencję na temat osób 
starszych  połączona z wizytą delegacji Niemieckiej. Wnioskowano o kwotę w wysokości 830 zł, 
przyznano 800 zł. 

4. Stowarzyszenie Pro Publico Bono. Dofinansowanie przeznaczone na badania prowadzone na 
wsiach. W tym roku Stowarzyszenie złoży także wniosek do gmin oraz do województwa o pomoc w 
postaci środków pieniężnych. Wnioskowano na kwotę 1.584 zł, otrzymają 1.200 zł. 

Dofinansowania nie otrzymał Polski Związek Emerytów i Rencistów.  
   

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 

Siódmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, 
któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego pn. Aktywizacja niepełnosprawnych. 
 

Pani J. Haska poinformowała o złożeniu pięciu następujących ofert (każda została pozytywnie rozpatrzona): 
1. Stowarzyszenie „Przyjaciel szkoły” wnioskowało na kwotę 1.810 zł, przyznano 1.200 zł. 

Dofinansowanie zostanie przeznaczone na piknik integracyjny dla niepełnosprawnych dzieci. 
2. Towarzystwo Przyjaciół Dzieci wnioskowało o 1.220 zł, przyznano 1.200 zł. Otrzymane pieniądze 

przeznacza się tylko na nagrody dla dzieci. 
3. Stowarzyszenie „Nasza Przyszłość”, któremu przyznano 1.000 zł. Środki pieniężne przeznaczone na 

dofinansowanie wycieczki do muzeum dla dzieci z gimnazjum w Biskupcu oraz  
w Jamielniku. Wicestarosta zasugerował, aby pani J. Haska uczuliła prezesa danego stowarzyszenia, 
by rzetelnie wywiązywał się z warunków umowy, w przeciwnym razie w kolejnym konkursie nie 
otrzymają dofinansowania.  

4. Polskiemu Związkowi Emerytów, Rencistów i Inwalidów przyznano 1.000 zł dofinansowania, które 
przeznaczone będzie na wycieczkę oraz biesiadę na Kaszubach. 

5. Stowarzyszenie Klubu Seniorów złożyło ofertę na kwotę 2.650 zł, przyznano 1.000 zł. 
Dofinansowanie przeznaczone na zajęcia sportowe z instruktorem. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 

Wicestarosta poinformował, iż należy zrobić wykaz pomieszczeń znajdujących się przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
oraz poruszył problem dotyczący przedstawienia w wykazie pomieszczenia, które zajmował Powiatowy 
Inspektorat Nadzoru Budowlanego, czy należy przedstawić jako całość, czy dokonać podziału 
pomieszczenia na dwa mniejsze. Zasugerował, iż lepszym rozwiązaniem jest wydzielenie dwóch 
pomieszczeń, ponieważ mogą pojawić się zainteresowani, którym nie odpowiadałby tak duży metraż (około 
50 m2). 
Pani J. Haska zaproponowała, aby wszystkie pomieszczenia (pomieszczenia, które nie są zajmowane  
w chwili obecnej oraz te które będą w najbliższej przyszłości opuszczone) ująć w jednym wykazie. 
Zasugerowała także, by pomimo większego kosztu umieścić w całości wykaz w Gazecie Nowomiejskiej.  
Zarząd przychylił się do propozycji pani J. Haska.  
/Pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
Ósmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcie 
sprawozdania Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono 
realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. 
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/Na posiedzenie weszła pani Barbara Bagińska- specjalista w wydziale Audytu i Kontroli/  
 
Pani Barbara Bagińska omówiła szczegółowo sprawozdanie Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w Nowym 
Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 2.  
Wicestarosta zawnioskował, aby w projekcie uchwały poprawić błędny numer uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę ze zmianą. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dziewiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia „Salveo”, któremu zlecono realizację zadania  
z zakresu pomocy społecznej. 
 

Pani Barbara Bagińska omówiła szczegółowo sprawozdanie Nowomiejskiego Stowarzyszenia „Salveo”, 
któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
/Pani B. Bagińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Dziesiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie aktualizacji opłat 
ponoszonych przez użytkowników lokali u żytkowych w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym 
Mieście Lubawskim. 
/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Mariola Ławicka- pracownik wydziału Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/  
 

Pani M. Ławicka wyjaśniła, że ostatnie rozliczenie miało miejsce 2 lata temu, więc należało je 
zaktualizować. W kosztach pojawiły się oszczędności, wynika z tego, że koszty dla najemców będą trochę 
niższe około 10, 15 zł. Czynsz jest na plusie ponad 1.000 zł. Są także straty wynikające z umorzeń. Dodała 
również, że na energii elektrycznej wychodzą różnice, które wynikają z tego, iż część rozlicza energię 
elektryczną z liczników a część udziałami.  
Wicestarosta zapytał jaka jest kwota naliczana z podliczników? 
Pani M. Ławicka wyjaśniła, że nie jest w stanie udzielić odpowiedzi. Zasugerowała również, że jeżeli Zarząd 
zaakceptowałby kalkulacje, można by od 1 lutego 2012 roku rozesłać nowe kalkulacje z nowymi opłatami. 
Wicestarosta zapytał jak wygląda sytuacja związana z pomieszczeniami piwnicznymi? 
Pani M. Ławicka odpowiedziała, iż należy przygotować aneks i naliczyć koszty eksploatacyjne. 
  
Zarząd wyraził zgodę na przygotowanie aneksu oraz jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, 
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
/Pani M. Ławicka opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Jedenastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchylenia uchwały 
Nr 44/220/2012 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 stycznia 2012 r. w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 1.790.000 zł na spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań. 
 

Skarbnik poinformowała o budżecie, który jest deficytowy. Wyjaśniła, że uchwałę należy uchylić, ponieważ 
jest bezpodstawna.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 

Dwunastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego w wysokości 1.790.000 zł na finansowanie planowanego deficytu budżetu 
oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 
 

Skarbnik wyjaśniła, iż w/w uchwała została poszerzona o zapis „oraz na sfinansowanie planowanego 
deficytu budżetu”  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
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Trzynastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przystąpienia do 
przetargu nieograniczonego na wybór banku, w którym zostanie zaciągnięty kredyt długoterminowy 
w wysokości 1.790.000 zł na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 

Czternastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia 
specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wybór wykonawcy usługi udzielenia i obsługi kredytu 
długoterminowego w wysokości 1.790.000 zł na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz 
spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 
 

Skarbnik szczegółowo przedstawiła projekt uchwały oraz specyfikację. Według specyfikacji pierwsze 
uruchomienie kredytu nastąpi 30 kwietnia 2012 roku. Wicestarosta zauważył, iż 30. kwietnia przypada  
w niedzielę.  
Na posiedzenie Zarządu została poproszona pani Alina Banaszewska. 
/Pani A. Banaszewska weszła na posiedzenie Zarządu/ 
Pani A. Banaszewska wyjaśniła, iż nastąpiła poprawa w specyfikacji. Zmieniono termin na 22 marca 2012 r. 
Zaproponowała, iż można wcześniej ogłosić przetarg co spowoduje przesunięcie powyższego terminu o 1, 2 
dni wcześniej. 
Zarząd przychylił się do propozycji pani A. Banaszewskiej oraz jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Piętnastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji 
przetargowej na wybór wykonawcy usługi udzielenia i obsługi kredytu długoterminowego w wysokości 
1.790.000 zł na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań. 
 

Zarząd ustalił skład komisji:  
1) Przewodniczący – Marcin Buliński, 
2) Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński, 
3) Sekretarz – Sebastian Kiński, 
4) Członek komisji – Alina Banaszewska. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyj ęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 
/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/  
 

Pan A. Korecki przedstawił sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego. Stanowi ono załącznik nr 4.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Drugim punktem rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie realizacji 
wydatków o wartości szacunkowej nieprzekraczającej wyrażonej w złotych równowartości 14 tys. 
euro. 
/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Alina Banaszewska- pracownik wydziału Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/  
Pani A. Banaszewska wyjaśniła, że w/w uchwała była podejmowana w grudniu 2011 roku z mocą 
wykonania od 1 stycznia 2012 r. Zmiana w uchwale dotyczy podniesienia progu wartości wydatków 
realizowanych bezpośrednio w wydziałach. Dodała, że w szczególności wzięto pod uwagę zakup paliwa 
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samochodowego, ponieważ kierowca samochodu służbowego musiałby kupować paliwo tylko w jednym 
punkcie, co znacznie utrudniałoby dalsze podróże.  
Pani A. Banaszewska omówiła także zmianę punktu 4, z którego usunięto zapis dotyczący negocjacji z co 
najmniej dwiema osobami.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
/Pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Ostatnim punktem były wolne wnioski. 
 

Starosta zapytała, czy firma która przegrała przetarg dotyczący ambulansu medycznego podejmuje jeszcze 
jakieś działania?  
Wicestarosta wyjaśnił, iż nie podejmują już żadnych działań, ale w piśmie do Prezesa Urzędu Zamówień 
Publicznych ujęto, że firma celowo utrudnia zawarcie umowy.  
Wicestarosta poinformował również o spotkaniu z wójtem Gminy Nowe Miasto Lubawskie, na którym 
zadeklarował się, że przekaże 50% środków pieniężnych potrzebnych na sfinalizowanie odcinka drogi w 
miejscowości Nowy Dwór Bratiański (100 metrów). Koszt Powiatu wyniesie 14.000,00 zł. Podsumowując 
200.000,00 zł inwestycja, wkład Powiatu 14.000,00 zł. Łącznie będzie to odcinek długości około 700 
metrów. 
Pozostali członkowie nie zgłosili wolnych wniosków.  
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:        Przewodnicząca 
 
Monika Mioskowska         Ewa Dembek  
 


